
 

Георгий Победоносец 

 

Номинал         25 рублей 

Качество         АЦ 

Металл, проба        золото 999/1000 

Масса общая, г        3,20 (±0,08) 

Содержание химически чистого металла, г   3,11 
 

 

 

        Аверс            Реверс 

 

Аверс в центре — рельефное изображение Государственного герба Российской Федерации, 

над ним вдоль канта — надпись полукругом: «РОССИЙСКАЯ ФЕДЕРАЦИЯ», обрамленная с 

обеих сторон сдвоенными ромбами, внизу под гербом: слева — обозначения драгоценного 

металла и пробы, справа — содержание химически чистого металла и товарный знак 

монетного двора, внизу в центре в три строки — надпись: «БАНК РОССИИ», номинал 

монеты: «25 РУБЛЕЙ», год выпуска: «2021 г.». 

Реверс рельефное изображение Георгия Победоносца на коне, поражающего копьем змея. 

 



 

Saint George the Victorious 

 

Denomination        25 rubles 

Quality         UNC 

Metal, fineness        Gold 999/1000 

Total weight, g        3,20 (±0,08) 

Fine metal content not less than, g     3,11 
 
 

 

        Obverse            Reverse 
 

Obverse in the centre the relief image of the National Coat of Arms of the Russian Federation, over 

it along the rim the semicircular inscription ‘РОССИЙСКАЯ ФЕДЕРАЦИЯ’ (RUSSIAN 

FEDERATION), framed on both sides by doubled rhombuses, below under the coat of arms to the 

left indications of the precious metal and its fineness, to the right the fine metal content and the mint 

trade mark, at the bottom in the centre, in three lines, the inscription ‘БАНК РОССИИ’ (BANK OF 

RUSSIA), the denomination of the coin ‘25 РУБЛЕЙ’ (25 RUBLES), the year of issue ‘2021 г.’ 

(2021). 

Reverse a relief image of Saint George the Victorious on horseback killing a dragon with a spear. 

 


